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PROTOKÓŁ  
 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

odbytego dnia 22 grudnia 2021 r. w Urzędzie Miejskim w Kamieniu 

Krajeńskim.  
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 800, a zakończono o godz. 12.50 

 

Komisja Rewizyjna w składzie: 

1) Łukarski Piotr – Przewodniczący Komisji, 

2) Marciniak Natalia, 
3) Dobek Jarosław, 
4) Foleżyński Dariusz. 

 
  

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1) Głomski Wojciech - Burmistrz 
2) Warylak Kazimierz - Przewodniczący Rady Miejskiej 

3) Gustyn Piotr - Skarbnik  
4) Leboda Danuta - Sekretarz 
5) Krzemińska Zofia - Dyrektor MGOPS 

6) Mazur Andrzej – Kierownik Referatu RGIiGK 
7) Buda Dorota - Inspektor 
8) Krajewska Daria – Inspektor 

9) Łaznowska Agnieszka - Inspektor 
 
  

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej Piotr Łukarski. Następnie przedstawił porządek 

posiedzenia.   

 

Porządek posiedzenia 
 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
1. Miejsko – Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Kamieniu 
Krajeńskim na rok 2022.  

2. Strategia Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Kamień 
Krajeński na lata 2021-2030.  

3. Zmiana Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Kamień Krajeński. 

4. Zmiana uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Kamień Krajeński 
i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 

5. Ustalenie wynagrodzenia Burmistrza Kamienia Krajeńskiego. 
6. Ustalenie diet radnych. 

7. Ustalenie diet przewodniczących organów wykonawczych jednostek 
pomocniczych Gminy Kamień Krajeński. 

8. Zmiany w WPF. 
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9. Zmiany w budżecie na rok 2021.  

10. Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 
11. Projekt budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 2022. 

12. Pozostałe projekty uchwał: 
- Pokrycie części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

 
II. Inne sprawy organizacyjne. 

 
III. Zapytania i wolne wnioski.      

 
Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia.  

 

Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

 
Ad. I.1. Miejsko – Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Kamieniu 

Krajeńskim na rok 2022.  

  

Przedstawienia tematu dokonała Inspektor ds. profilaktyki Dorota 

Buda, informując, że prowadzenie działań związanych z profilaktyką                  

i rozwiązywaniem problemów alkoholowych oraz przeciwdziałaniem 

narkomanii należy do zadań własnych gminy. Realizacja zadań prowadzona 

jest w postaci Miejsko – Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 

Podstawę prawną przyjęcia Miejsko-Gminnego Programu Profilaktyki           

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

dla Gminy Kamień Krajeński na rok 2022 stanowi ustawa z dnia                 

26 października 1982 r. o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi oraz art. 10 ust. 3 ustawy z dnia 29 lipca 2005r.                      

o przeciwdziałaniu narkomanii. 

Podkreśliła, że Program uwzględnia cele operacyjne dotyczące 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych i narkomanii, 

określone w Narodowym Programie Zdrowia na lata 2021-2025. W Programie 

kładzie się nacisk na edukację zdrowotną i społeczną, która łączy się ze 

wsparciem psychologicznym, terapeutycznym w związku z wysokim 

zagrożeniem rozwoju uzależnienia od alkoholu i jego konsekwencjami wśród 

dorosłych.  

Przy opracowaniu programu uwzględnione zostały również wskazówki 

wynikające z Rekomendacji Państwowej Agencji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych do realizowania i finansowania gminnych programów 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych. 

Wymienione ustawy tworzą spójny system umożliwiający samorządom 

terytorialnym prowadzenie lokalnej polityki wobec alkoholu i narkotyków,             

a także wyznaczają konkretne zadania i wskazują środki na ich realizację. 
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Podkreśliła również, że przyjęcie przez Radę Miejską wymienionego 

Programu przyczyni się do efektywnego prowadzenia działań, mających na 

celu ograniczenie spożycia napojów alkoholowych i używania narkotyków, 

zmianę struktury ich spożywania, jak również do inicjowania i wspierania 

przedsięwzięć w zakresie profilaktyki uzależnień, rozwiązywania problemów 

alkoholowych i narkomanii. 

 

Radna Natalia Marciniak zapytała o skład MGKRPA.  

 

Inspektor Dorota Buda wymieniła osoby wchodzące w skład MGKRPA. 

Dodała, że jest przewodniczącą tej komisji. 

 

Radna Natalia Marciniak podkreśliła, że w skład komisji powinien 

wchodzić również pracownik socjalny, ponieważ w obecnym składzie jest 

mało specjalistów. 

 

Inspektor Dorota Buda wyjaśniła, że były w tej sprawie składane 

propozycje. Zgodziła się z sugestią, że pracownik socjalny wzmocniłby skład 

MGKPRA. 

 

Radny Jarosław Dobek zapytał czy sąd może wydać orzeczenie              

o przymusowym leczeniu. 

 

Inspektor Dorota Buda odpowiedziała, że tak. Wyjaśniła, że kluczowym 

elementem jest także opinia biegłych, na podstawie której sąd wydaje 

orzeczenie. 

 

Radny Jarosław Dobek zapytał co się dzieje w sytuacji, gdy dana osoba 

nie wstawiła się do sądu. 

 

Odpowiedzi udzieliła Inspektor Dorota Buda, wyjaśniając, że jest to 

nakaz sądowy, a osoba wzywana może zostać nawet doprowadzona siłą. 

 

Radny Jarosław Dobek zapytał czy inspektor Dorota Buda 

otrzymywała groźby podczas swojej wieloletniej pracy.  

 

Inspektor Dorota Buda oznajmiła, że podczas wieloletniej współpracy             

z osobami uzależnionymi takie sytuacje nie miały miejsca. Dodała, że każdą 

sprawę stara się rozwiązać polubownie. 

 

Radny Jarosław Dobek zapytał czy działania pomocy społecznej są 

zależne od opinii uzyskanej od MGKRPA. 
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Inspektor Dorota Buda poinformowała, że zdarzają się takie sytuacje. 

Zaznaczyła, że komisja stara się współpracować z MGOPS, ponieważ 

rozwiązują często problemy tych samych rodzin. 

 

Głos w przedmiotowej sprawie zabrała również Dyrektor MGOPS Zofia 

Krzemińska. Stwierdziła, że niektóre osoby zgłaszają się na leczenie dla 

„świętego spokoju”, aby odwrócić uwagę od swojego problemu. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Ad. I.2. Strategia Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 

Kamień Krajeński na lata 2021-2030.  
 

Przedstawienia tematu dokonała Dyrektor MGOPS w Kamieniu 

Krajeńskim Zofia Krzemińska. Poinformowała, że do zadań gminy                   

o charakterze obowiązkowym należy opracowanie i realizacja gminnej 

strategii rozwiązywania problemów społecznych ze szczególnym 

uwzględnieniem programów pomocy społecznej, profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych i innych, których celem jest integracja osób                  

i rodzin z grup szczególnego ryzyka. Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Kamieniu Krajeńskim stosownie do obowiązujących przepisów  

i przy współudziale wielu podmiotów opracował Strategię Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Kamień Krajeński na lata 2021 - 2030. 

Dokument jest efektem pracy osób reprezentujących różne środowiska                   

i instytucje zaangażowane w rozwiązywanie problemów społecznych. 

 

Radni zwrócili uwagę na dowóz seniorów do Domu Dziennego Pobytu      

w Kamieniu Krajeńskim.   

  
Radny Jarosław Dobek stwierdził, że słuszne byłoby utworzenie 

mobilnego domu dziennego pobytu. Spotkania z seniorami mogłyby odbywać 
się w świetlicach wiejskich. Zaznaczył, że w każdej wsi należałoby wyznaczyć 
dzień na zajęcia dla seniorów.  

 
        Dyrektor MGOPS poinformowała, że brakuje kadry pracowniczej, która 

poprowadziłaby mobilne zajęcia w świetlicach wiejskich w każdym sołectwie.  
 
        Radna Natalia Marciniak dodała, że skoro powstaje klub seniora to 

należy z niego korzystać i ułatwić seniorom dojazd do tego miejsca, ponieważ 
takie wyjście z domu dla osób starszych jest świetnym pomysłem na 
rozrywkę.   

 
Burmistrz Wojciech Głomski zasugerował, że rodzina seniora powinna 

zadbać o zapewnienie dojazdu na zajęcia terapeutyczne. 
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          Radna Natalia Marciniak nie zgodziła się z przedstawionym 

stanowiskiem. Stwierdziła, że ludzie chodzą do pracy, co pokrywa się             
z godzinami, w których odbywają się zajęcia. Jest to niemożliwe do 

zrealizowania.  
 
    Burmistrz Wojciech Głomski stwierdził, że dowóz seniorów wiąże się              

z zakupem co najmniej dwóch samochodów, które jeździłyby po osoby 
starsze do każdej wieś. Zaznaczył, że wiąże się to z bardzo dużymi nakładami 
finansowymi. 

 
     Radna Natalia Marciniak uznała, że powinien zostać opracowany 

harmonogram zajęć dla seniorów. Każda wieś powinna spotykać się w inny 
dzień tygodnia. Nie byłby wówczas potrzebny zakup, aż dwóch aut.  
 

     Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak stwierdził, że na to 
zadanie przeznaczone zostało bardzo dużo środków finansowych i należy 

zrobić wszystko, aby w klubie seniora była frekwencja.   
 
     Radna Natalia Marciniak zapytała czy zdaniem dyrektor MGOPS Zofii 

Krzemińskiej słuszne byłoby rozpoczęcie dowozu seniorów od stycznia 2022  
roku.  
 

     Dyrektor MGOPS oznajmiła, że w jej opinii należy poczekać, aż 
ustabilizuje się sytuacja epidemiologiczna w kraju. Podkreśliła, że klub 

seniora nie należy do zadań Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej, a odpowiedzialność za zapewnienie kadry pracowniczej w klubie 
seniora ponosi Burmistrz Wojciech Głomski. Ostatecznie poinformowała, że 

gdy zakończą się prace związane z budową klubu seniora, a zlikwidowany 
zostanie dom dziennego pobytu to instytucja MGOPS będzie mogła zająć się  

prowadzeniem klubu seniora. 
 

       Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że należy przeprowadzić badanie 

ile osób będzie chciało korzystać z klubu seniora. Zwróciła uwagę również na 
wyniki ankiety. Zaznaczyła, że aż 40% mieszkańców zwraca uwagę na brak 
żłobka i jest to ogromna potrzeba mieszkańców, a problem został 

pozostawiony na boku.    
 

         Radny Dariusz Foleżyński także nawiązał do wyników badań 
ankietowych przeprowadzonych przez MGOPS. Poinformował, że wysoki 
procent społeczeństwa zwraca uwagę na niedostateczną opiekę zdrowotną 

oraz brak specjalistów. Zajął również stanowisko w sprawie braku żłobka. 
Poinformował, że rodzice mogą samodzielnie założyć stowarzyszenie                       
i pozyskać środki finansowe na jego budowę oraz utrzymanie.   

 
        Dyrektor MGOPS Zofia Krzemińska stwierdziła, że poprzez 

stowarzyszenie jest najprostszym rozwiązaniem i takie stanowisko popiera.   
 
      Radna Natalia Marciniak poinformowała, że Rada Miejska nie może 

oczekiwać od rodziców, aby założyli stowarzyszenie.  
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        Radny Dariusz Foleżyński zapytał kto w opinii Radnej Natalii 

Marciniak odpowiedzialny jest za utrzymanie żłobka.  
  

        Radna Natalia Marciniak wyjaśniła, że jest program, który w 100% 
dofinansowuje działalność takich instytucji. 
 

        Radny Jarosław Dobek nawiązał do tematu dowozu seniorów. 
Zaproponował, aby w transport seniorów angażować mobilnych seniorów, 
którzy otrzymywaliby z Urzędu miesięczny ryczałt.  

 
        Dyrektor MGOPS Zofia Krzemińska poinformowała, że wiąże się to                

z dużą odpowiedzialnością oraz problemem z wypłaceniem ryczałtu dla 
mobilnych seniorów, ponieważ nie ma w budżecie środków finansowych 
przeznaczonych na to zadanie. Wyjaśniła, że transport ten mógłby się 

odbywać jedynie na zasadzie dobroczynności mieszkańców. 
 

        Radny Jarosław Dobek stwierdził, że należy zebrać informacje na ten 
temat, ponieważ są one istotne dla rozwiązania kwestii dotyczącej dojazdów 
seniorów na zajęcia terapeutyczne w klubie seniora. Zapytał również czy 

istnieje możliwość pozyskania środków zewnętrznych na dofinansowanie 
zakupu samochodu, który dowoziłby osoby starsze do klubu seniora. 
 

        Dyrektor MGOPS Zofia Krzemińska poinformowała, że nie posiada 
takich informacji, ale zrobi rozeznanie w przedmiotowej sprawie. 

 
Wobec braku dalszej dyskusji Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Ad. I.3. Zmiana Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Kamień Krajeński. 

 

Przedstawienia tematu dokonała Inspektor Daria Krajewska. 

Poinformowała, że podjęcie uchwały ma na celu dostosowanie Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kamień Krajeński, 
będącego aktem prawa miejscowego, do zmian wynikających z nowelizacji 

ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach oraz 
uporządkowaniem częstotliwości i sposobu wywozów nieczystości ciekłych              

i odpadów komunalnych z nieruchomości. W związku z art. 6r ust. 3b 
dopuszcza się zróżnicowanie częstotliwości odbierania odpadów,                   
w szczególności w zależności od ilości wytwarzanych odpadów i ich rodzajów, 

z tym że w okresie od kwietnia do października częstotliwość odbierania 
niesegregowanych (zmieszanych) odpadów komunalnych oraz bioodpadów 

stanowiących odpady komunalne nie może być rzadsza niż raz na tydzień               
z budynków wielolokalowych i nie rzadsza niż raz na dwa tygodnie                     
z budynków mieszkalnych jednorodzinnych, z wyłączeniem gmin wiejskich 

oraz części wiejskiej gmin miejsko-wiejskich, w przypadku których 
częstotliwość odbierania niesegregowanych (zmieszanych) odpadów 
komunalnych oraz bioodpadów stanowiących odpady komunalne może być 

rzadsza, wprowadza się zmianę w zakresie częstotliwości odbioru odpadów 
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komunalnych dla nieruchomości w zabudowie jednorodzinnej z obszarów 

wiejskich.  
 
Przewodniczący Komisji Piotr Łukarski nawiązał do tematu odbioru 

odpadów płynnych. Nie zgodził się z płatnością ryczałtową. Poprosił, aby Pan 

Burmistrz spowodował, że Prezes ZGKiM Sp. z o.o. zastosuje się do zaleceń,                 

o których była mowa na kontroli.  

 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że Prezes ZGKiM Sp. z o.o. nie 

powinien wymuszać comiesięcznego wywozu nieczystości płynnych. Zgodził się, 

że opłaty nie należy pobierać na zasadzie ryczałtu, a opłata powinna być 

naliczana za wykonaną usługę.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Łukarski stwierdził, że nie jest winą osób, 

które mieszkają np. na wybudowaniu, że nie posiadają sieci kanalizacyjnej, 

ponieważ za budowę sieci odpowiedzialna jest gmina i nie należy obciążać 

dodatkowymi kosztami jej mieszańców.  

 

Radny Jarosław Dobek stwierdził, że należy ujednolicić ten system                

i wszyscy powinni być traktowani równo. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Ad. I.4. Zmiana uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Kamień 

Krajeński i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 
przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
 

Przedstawienia tematu dokonała Inspektor Agnieszka Łaznowska. 

Poinformowała, że zgodnie z art. 6r ust. 3 rada gminy określa w drodze 
uchwały stanowiącej akt prawa miejscowego szczegółowy sposób i zakres 
świadczonych usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości oraz zagospodarowania tych odpadów, w zamian 
za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, w szczególności częstotliwość odbierania odpadów 

komunalnych od właściciela nieruchomości i sposób świadczenia usług przez 
punkty selektywnego zbierania odpadów komunalnych.  

Natomiast, w związku z art. 6r ust. 3b dopuszcza się zróżnicowanie 
częstotliwości odbierania odpadów, w szczególności w zależności od ilości 
wytwarzanych odpadów i ich rodzajów, z tym że w okresie od kwietnia do 

października częstotliwość odbierania niesegregowanych (zmieszanych) 
odpadów komunalnych oraz bioodpadów stanowiących odpady komunalne 

nie może być rzadsza niż raz na tydzień z budynków wielolokalowych i nie 
rzadsza niż raz na dwa tygodnie z budynków mieszkalnych jednorodzinnych, 
z wyłączeniem gmin wiejskich oraz części wiejskiej gmin miejsko-wiejskich,  

w przypadku których częstotliwość odbierania niesegregowanych 
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(zmieszanych) odpadów komunalnych oraz bioodpadów stanowiących 

odpady komunalne może być rzadsza, wprowadza się zmianę w zakresie 
częstotliwości odbioru odpadów komunalnych dla nieruchomości                    

w zabudowie jednorodzinnej z obszarów wiejskich. 
 

Brak dyskusji. 

 

Wobec braku dyskusji Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Ad. I.5. Ustalenie wynagrodzenia Burmistrza Kamienia Krajeńskiego. 
 

Wprowadzenia do tematu dokonała Sekretarz Miasta i Gminy Kamień 
Krajeński Danuta Leboda. Poinformowała, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt               
2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym rada gminy ustala 

wynagrodzenie burmistrza.  
Dnia 1 listopada 2021 r. weszła w życie ustawa z dnia 17 września 

2021r. o zmianie ustawy o wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze 
stanowiska państwowe oraz niektórych innych ustaw. W oparciu o art.                 
11 w/w ustawy zmienione zostały przepisy ustawy z dnia 21 listopada 

2008r. o pracownikach samorządowych określające maksymalny                             
i minimalny poziom wynagrodzenia burmistrza.  

Zgodnie ze zmianami maksymalne wynagrodzenie burmistrza nie może 

przekroczyć w okresie miesiąca 11,2-krotności kwoty bazowej określonej               
w ustawie budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska 

państwowe na podstawie przepisów ustawy z dnia 23 grudnia 1999 r.                    
o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej sferze budżetowej oraz                       
o zmianie niektórych ustaw (Dz. U. z 2020 r. poz. 1658) natomiast 

minimalne wynagrodzenie nie może być niższe niż 80% maksymalnego 
wynagrodzenia określonego dla poszczególnych stanowisk w rozporządzeniu 

Rady Ministrów wydanym na podstawie zmienionych przepisów.  
Ponadto z art. 18 ustawy z dnia 17 września 2021r. o zmianie ustawy    

o wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe oraz 

niektórych innych ustaw wynika, iż przepisy zmienione w/w ustawą mają 
zastosowanie do ustalenia wysokości wynagrodzeń i uposażeń należnych od 
dnia 1 sierpnia 2021 r.   

 
Członkowie komisji jednogłośnie 4 głosami za III propozycją,                       

a mianowicie miesięcznym wynagrodzeniem brutto, na które składa się:  

1) wynagrodzenie zasadnicze – 8.500 zł,  

2) dodatek funkcyjny – 3.150 zł,  
3) dodatek specjalny - 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 
funkcyjnego – 3.495 zł,  

4) dodatek stażowy - 20% płacy zasadniczej – 1.700 zł. 

 

 Projekt uchwały – jednogłośnie za.  



9 
 

 

Ad. I.6. Ustalenie diet radnych. 
 

Wprowadzenia do tematu dokonała Sekretarz Miasta i Gminy Kamień 
Krajeński Danuta Leboda. Poinformowała, że zgodnie z art. 25 ust. 4 ustawy 

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, na zasadach ustalonych 
przez radę gminy radnemu przysługują diety oraz zwrot kosztów podróży 
służbowych.  

Ustalając wysokość diet wzięto pod uwagę ograniczenia wynikające                 
z art. 25 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, 

zgodnie z którym wysokość diet przysługujących radnemu nie może 
przekroczyć w ciągu miesiąca łącznie 2,4-krotności kwoty bazowej określonej 
w ustawie budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska 

państwowe na podstawie przepisów ustawy z dnia 23 grudnia 1999 r.                    
o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej sferze budżetowej oraz               
o zmianie niektórych ustaw (Dz. U. z 2020 r. poz. 1658), a także zapisy 

rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 27 października 2021 r. w sprawie 
maksymalnej wysokości diet przysługujących radnemu gminy. 

 
Członkowie komisji 3 głosami za ustaleniem wysokości miesięcznej 

diety dla radnych Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z tytułu pełnienia         

i wykonywania funkcji radnego:  
1) dla przewodniczącego Rady Miejskiej - 86% maksymalnej wysokości diety 

przysługującej radnemu,  
2) dla wiceprzewodniczących Rady - 42% maksymalnej wysokości diety 
przysługującej radnemu,  

3) dla przewodniczących komisji stałych - 38% maksymalnej wysokości diety 
przysługującej radnemu,  
4) dla pozostałych radnych - 34% maksymalnej wysokości diety 

przysługującej radnemu.  
Za każdą nieobecność radnego na posiedzeniu komisji i odpowiednio 

za każdą nieobecność na sesji Rady, dieta ulega pomniejszeniu o 10%. 
 

Radny Jarosław Dobek wstrzymał się od głosu.  
 
Ad. I.7. Ustalenie diet przewodniczących organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych Gminy Kamień Krajeński. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała Sekretarz Miasta i Gminy Kamień 

Krajeński Danuta Leboda. Poinformowała, że zgodnie z art. 37b ust.                        
1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Rada Miejska może 
ustanowić zasady przyznawania diet przewodniczącym organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych gminy.  
Dieta ma charakter rekompensaty za utracony czas i zwrot wydatków 

związanych z wykonywaniem zadań szczegółowo określonych m.in.                        
w statutach poszczególnych sołectw.  

Mając na uwadze, że im większe pod względem ludnościowym 

sołectwo, tym więcej obowiązków spoczywa na osobie pełniącej daną funkcję, 

zaproponowano zróżnicowaną wysokość diet. 
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Członkowie komisji jednogłośnie za następującą wysokością 

miesięcznych diet:  
1) sołectwa: Dąbrówka, Płocicz oraz Zamarte - 700,00 zł;  

2) sołectwa: Dąbrowa, Duża Cerkwica, Jerzmionki, Mała Cerkwica, Niwy, 

Nowa Wieś, Obkas, Orzełek, Radzim, Witkowo oraz miasto Kamień Krajeński 

- 600,00 zł. 
 

 Projekt uchwały – jednogłośnie za.  

 
Ad.I.8. Zmiany w WPF. 

 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 
Gustyn. Przedstawił, co następuje: 
W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe zgodnie 

z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim              
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 2021r.  

Planowane na rok 2021 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej wynoszą:  
- dochody ogółem – 40.280.249,07 zł,  

- wydatki ogółem – 40.659.514,91 zł.  
Ponadto zmniejszył się deficyt o 852.065,00 zł, który obecnie wynosi 
379.265,84 zł. Deficyt pokryty zostanie w następujący sposób:  

- kredytami w kwocie 0,00 zł,  
- przychodami jednostek samorządu terytorialnego z wynikających                     

z rozliczenia środków określonych w art.. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na 
realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych 
środków w kwocie 61.811,52 zł.  

- przychodami jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych 
środków pieniężnych na rachunkach budżetu, wynikających z rozliczenia 

dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi 
zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach                    
w kwocie 174.519,32 zł.  

- nadwyżka z lat ubiegłych w kwocie 142.935,00 zł. 
 

Brak dyskusji.  

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie za. 

 

Ad.I.9. Zmiany w budżecie na 2021 r.  
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach w poszczególnych 
działach, rozdziałach i paragrafach. 

   

Przewodniczący Komisji Piotr Łukarski nawiązał do wniosku 

składanego na poprzedniej komisji przez kluby sportowe. Zapytał czy 

drużyny te otrzymały wsparcie finansowe. 
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      Skarbnik Piotr Gustyn poinformował, że Gminne Zrzeszenie LZS oraz 

LKS Kamionka otrzymają dodatkowe wsparcie w wysokości po 5.000 zł. 

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie za. 

 

Ad.I.10. Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamień 
Krajeński. 

 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Poinformował m.in. o tym, że Wieloletnia Prognoza Finansowa 

Gminy Kamień Krajeński przygotowana została na lata 2022-2032. Prognoza 

kwoty długu opracowana została do roku, w którym zaplanowana jest spłata 

ostatniej raty kredytu długoterminowego zaciągniętego na pokrycie deficytu  

z roku 2022 oraz spłatę kredytów zaciągniętych na spłatę wcześniej 

zaciągniętych pożyczek i kredytów. Ostateczny termin spłaty powyższych 

kredytów i pożyczek zaplanowany jest na 2032 r. Przy opracowywaniu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński jako podstawowe 

zostały wykorzystane wskaźniki makroekonomiczne zawarte w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Państwa jak również wytyczne dotyczące założeń 

makroekonomicznych na potrzeby wieloletnich prognoz finansowych 

jednostek samorządu terytorialnego opracowanych przez Ministerstwo 

Finansów. W niektórych latach zostały również wprowadzone indywidualne 

przeliczenia w zależności od decyzji finansowych wprowadzonych dla 

budżetu Gminy Kamień Krajeński. 

 

Brak dyskusji.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

 

Ad.I.11. Projekt budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 2022. 

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn informując, iż budżet na 2022 rok jest to zestawienie 

przewidywanych dochodów i wydatków obejmujących okres roczny. Budżet 
określa możliwości rozwoju gospodarczego w danym roku. 

  

Radna Natalia Marciniak poruszyła temat dofinansowania do wymiany 

pieców. Zaproponowała, aby ograniczyć ilość składanych wniosków na 

wymianę pieca i stosukowo zwiększyć kwotę wsparcia dla osób 

zainteresowanych tym rozwiązaniem. 

 

Burmistrz Wojciech Głomski rozważał zwiększenie kwoty z 2.000 zł do 

3.000 zł. 
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Radna Natalia Marciniak zapytała dlaczego zadania dotyczące ul. 

Długiej, ul. Kusocińskiego i ul. Topolowej zostały ujęte w jednym wniosku,          

a nie podzielono ich na trzy odrębne wnioski. Zdaniem radnej inwestycje te 

zostały odrzucone, ponieważ ujęte zostały w jednym wniosku. Zaznaczyła, że 

inwestycje drogowe są priorytetem, a tymczasem pieniądze zostały 

zaplanowane na modernizację oczyszczalni, o której wcześniej nie było mowy.    

 

Burmistrz Wojciech Głomski zaznaczył, że również uważa inwestycje 

drogowe za fundamentalne zadanie, które należy sukcesywnie realizować. 

Wyraził niezadowolenie, że zadania te nie zostały uwzględnione. Dodał, 

również, że modernizacja oczyszczalni ścieków prędzej czy później musiałaby 

zostać przeprowadzona.  

 

Radna Natalia Marciniak zapytała o kwotę w wysokości 45.000 zł 

przekazaną na wsparcie dla powiatu. Podkreśliła, że brakuje sprawozdań 

dotyczących ile środków finansowych zostało przekazane do powiatu oraz co 

w ramach tej pomocy zostało zrealizowane w gminie. Stwierdziła, że Starosta 

Sępoleński powinien przybyć na sesję i udzielić wyjaśnień w tym zakresie.   

 

Następnie w sprawie dróg głos zabrał Kierownik Referatu RGIiGK 

Andrzej Mazur. Poinformował, że inwestycje drogowe zostały zgłoszone do 

Rządowego Funduszu Dróg Samorządowych oraz w ramach Polskiego Ładu          

i póki co nie może zostać ogłoszony przetarg na to zadanie. 

 

Radna Natalia Marciniak wraziła niezadowolenie z powodu realizacji 

zadań bez wcześniejszego poinformowania radnych.  

 

Kierownik Referatu RGIiGK Andrzej Mazur poinformował, że powodem 

takich sytuacji jest zbyt krótki termin, który otrzymuje Urząd Miejski na 

podjęcie decyzji. Chodzi o sytuacje gdy pojawiają się możliwości pozyskania  

środków finansowych na zadanie, które nie było wcześniej przewidziane              

w projekcie budżetu, a jest one równie korzystne dla mieszkańców gminy. 

 

Po przeprowadzonej dyskusji oraz po wysłuchaniu wyjaśnień Komisja 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 3 głosami za przy 1 głosie 

przeciw (N. Marciniak).  

 
Ad.I.12. Pokrycie części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn informując, iż zgodnie z art. 6r ust. 2da pkt. 1 ustawy z dnia 13 

września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach,                     
w przypadku gdy środki pozyskane z opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi są niewystarczające na pokrycie kosztów funkcjonowania 
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systemu gospodarowania odpadami komunalnymi, Rada Miejska może 

postanowić, w drodze uchwały, o pokryciu części kosztów gospodarowania 
odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
Podkreślił, że w związku z tym, że wpływy z tytułu opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi nie pokrywają kosztów 

funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi, należało 
przygotować przedmiotowy projekt uchwały.   
 

Brak dyskusji.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

 
Ad. II. Inne sprawy organizacyjne. 

 
Brak 

 

Ad. III. Zapytania i wolne wnioski.      
 
      Radny Jarosław Dobek zwrócił uwagę na problem wyjazdu od strony 

budynku OSP w Małej Cerkwicy na drogę powiatową.  

 

      Kierownik Referatu RGIiGK Andrzej Mazur poinformował, że Zarząd 

Drogowy zajął się przedmiotową sprawą i będzie ten problem rozwiązany. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Kamień Krajeński, dnia 22 grudnia 2021 r.  

  

Przewodniczący Komisji                                                                   

/-/ Piotr Łukarski 


